
OSNOVNA ŠKOLA BOGUMILA TONIJA 

SAMOBOR 

Ivana Perkovca 90 

10430 Samobor 

 

Samobor, 22. 3. 2024. 

 

Zaključci 46. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Bogumila Tonija, održane 7. ožujka 2024. 

godine, u 18, 30 sati  

 

 

Zapisnik s 45. sjednice Školskog odbora usvojen je jednoglasno. 

 

 

PRISUTNI ČLANOVI ŠKOLSKOG ODBORA:  

1. Gordana Vrzić, predsjednica Školskog odbora 

2. Ivana Čališ, potpredsjednica 

3. Dino Karakaš, član  

4. Lucija Peles, član 

5. Nikolina Tičinović Čavrag, član  

 

ODSUTNI ČLANOVI ŠKOLSKOG ODBORA:  

1. Ismeta Čerkez, član 

2. Mirela Crnjac, član 

 

predsjedava: Gordana Vrzić, predsjednica Školskog odbora 

zapisničar: Ivana Čališ 

Sjednici su prisustvovali ravnateljica Milena Kolarec i tajnik Dalibor Petrina. 

Nakon što je G. Vrzić pozdravila prisutne i utvrdila da postoji kvorum, predložila je sljedeći dnevni 

red: 

 

1. Usvajanje zapisnika s 45. sjednice Školskog odbora 

2. Statut 

3. Etički kodeks 

4. Javna i jednostavna nabava  

5. Blagajnički maksimum 

6. Izbor kandidata po natječaju 

7. Molbe za ispis iz produženog boravka 

8. Razno 

 

Vrzić stavlja na glasovanje Prijedlog dnevnog reda 46. sjednice.  

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

Zapisnik s 45. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

 

Zbog promjena u nazivlju i promjene valute došlo je do nekih izmjena Statuta Škole. 

Školskom odboru predložen je izmijenjen i dopunjen Statut. Ako Školski odbor da svoju suglasnost na 

prijedlog, isti se upućuje Gradu Samoboru te, ako Grad da svoju suglasnost, ovaj se prijedlog upućuje 

Školskom odboru na konačno usvajanje. 

Iznosi navedeni u kunama u prijedlogu Statuta promijenjeni su u eure.  

Ravnatelj odlučuje o troškovima do 13 000 eura bez PDV, do 50 000 eura odlučuje Školski odbor, a 

iznad toga iznosa suglasnost daje Grad Samobor. 

Odluku o upisu u 1. razred djece koja ne pripadaju školskom upisnom području ubuduće donosi 

Županija. 



Od dokumentacije u Statutu ostaje obavezna eMatica, a vođenje matične knjige izlazi iz Statuta. 

Rok za polaganje predmetnog ispita pomiče se na 15. listopada, a učenicima koji imaju opravdane 

razloge može se omogućiti polaganje i nakon navedenoga datuma uz suglasnost ministra. 

Školski je odbor jednoglasno dao suglasnost na prijedlog. 

 

Uz prijedlog Etičkog kodeksa postoji potreba za osnivanjem povjerenstva za Etički kodeks. 

Školski je odbor jednoglasno dao suglasnost na prijedlog kodeksa pa će Škola krenuti u smjeru 

osnivanja povjerenstva. 

 

U tijeku je javna nabava za kruh, krušne proizvode, mlijeko i mliječne proizvode te ketering prema 

određenim specifičnostima. Po završetku javne nabave Školski će odbor dobiti informacije o odabiru. 

Jednostavna nabava nastavit će se realizirati s dosadašnjim dobavljačima. 

Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost za potpisivanje ugovora s dobavljačima za jednostavnu 

nabavu. 

 

Školski je odbor informiran o tome da je blagajnički maksimum 2 655 eura. Taj iznos određuje Grad 

Samobor. 

 

Na ponovljeni treći natječaj za učitelja glazbene kulture primljena je Barbara Kajin. Kaijn je primljena 

na 60 dana pa će sada s njom biti potpisan novi ugovor. 

Na radno mjesto učitelja tehničke kulture, i to pola satnice, primljen je Miljenko Nikolić. Nikolić je u 

međuvremenu položio pedagoške predmete. Drugi dio satnice radi na mjestu učitelja matematike kao 

nestručna zamjena. 

Učiteljica Maja Šikić na duljem je bolovanju. Na njezino je mjesto, a do povratka Šikić s bolovanja, 

primljena učiteljica Laura Crnković. 

MZO dao je suglasnost za zapošljavanje triju spremačica na radna mjesta spremačica koje su otišle u 

mirovinu. Na natječaj se javilo osam kandidata.  

Ravnateljica predlaže zapošljavanje Mande Bašić i Marija Rubinića koji već dulje vrijeme rade u Školi 

na zamjenama. Rubinić radi u Langovoj, a do dobivanja suglasnosti MZO plaćao ga je Grad Samobor. 

Još se predlaže Andrea Vrbnjak koja radi u  matičnoj školi.  

Na radna mjesta s određenim radnim vremenom predlaže se Brankica Župančić koja bi radila kao 

zamjena za I. Ložnjak koja je otišla u mirovinu. Radila bi na određeno do dobivanja suglasnosti MZO. 

Na određeno se radno vrijeme predlaže i Štefica Grgečić koja bi radila u Mirnovcu. 

MZO dao je suglasnost za zapošljavanje domara na puno radno vrijeme. Javilo se pet kandidata od 

kojih su dva odmah odustala. Ravnateljica predlaže Milana Škreba. Bio bi zaposlen na neodređeno 

radno vrijeme s probnim rokom od dva mjeseca. 

Ravnateljica je obavijestila Odbor kako se na ponovljeni natječaj za radno mjesto logopeda na 

neodređeno radno vrijeme nitko nije javio pa će natječaj ponoviti. 

Ravnateljica je obavijestila Odbor i da su zaposlena dva nova asistenta: Roberta Hercigonja i Grgur 

Rudi. Jedna asistentica uskoro odlazi u mirovinu pa će na njezino mjesto doći Mirela Sirovica. U Školi 

je trenutno 27 asistenata. 

Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost. 

 

Roditelji učenika drugog razreda – Iva Šoić, Lorena Koprivnjak i Petar Vezmarović – zatražili su 

odobrenje za ispis djece iz programa produženog boravka. 

Lana Ivanović uputila je zamolbu za oslobađanjem od plaćanja produženog boravka za svoje dijete. 

Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost. 

 

 

Zbog promjena naziva radnog mjesta i promjene koeficijenata treba ponuditi aneks ugovora ili nove 

ugovore o radu svim djelatnicima. 

Školski odbor jednoglasno daje suglasnost za navedene korake. 

Ravnateljica se osvrnula na minule inspekcijske nadzore. U Školu je pristiglo izvješće koje je dano 

Školskom odboru na uvid. Slijedom utvrđenih činjenica u inspekcijskom nadzoru nema elemenata za 

poduzimanjem mjera u nadležnosti prosvjetne inspekcije. 



 

Sjednica je završila u 20.30 sati. 

 

 

 

 

                           Predsjednica Škoskog odbora: 

                         /Gordana Vrzić/ 


